
بدون عنوان

شماره پرسش: ۳۸۶۴۱

تاریخ ارسال پرسش: ۱۰:۳۰:۰۷ ۱۴۰۳/۷/۲۰

متن پرسش

مَاوَاتِ وَالأْرَْضِ وَهُوَ الْعَزِيزُ الْحَكِيمُ. فاطمیه سال ۹۲ در هِ مَا فِي السَّ حَ لِلَّ حِيمِ سَبَّ حْمَنِ الرَّ هِ الرَّ بِسْمِ اللَّ

روضه برای اولین بار یافتم حضرت فاطمه الزهرا انسان فوق العاده ای هست که حضورش مظهر

توحیده زیرا بلطف خدا چنین رجوع و حضوری برایم پیش آمد، یعنی در سن ۱۷ سالگی بعد از عمری

گذشته تازه در خانواده ای مومن و انقلابی و اهل قرآن و تقوا و اخلاق و علم، فهمیدم چنین بودن و

زندگی برای بشر این دوران وجود داره آن هم در این بدترین همه دورانها! در همون زمان به طلاب

عالی در هیئت با گریه هایی که داشتم و آنها دیدند و با لطافتی که برایم حاصل شده بود و با چهره ای

نور گرفته از حضور خدا در بی اختیاری از اندیشه هایم، زبان این بودن شدم و گفتم ما چاره ای نداریم

برای زندگی کردن، باید خدا شویم! و آنها شوکه شدند و پس از سکوتی کوتاه گفتند کفر نگو(من که

عرفان و برهان بلد نبودم ولی منظورم این بود باید فنا شویم در حضور خدا). پس از آن خود را گم

کردم! چه سخت بود این گمشدگی و اگر تنها شدم تقصیر خودم بوده و حقم بوده. حال با یافتن

خودمان در حضور خدا به اهل دنیا و گمشدگان بدیها و ظلمت ها میگوم دیگر فرق ندارد هرچه زخم

بهمان بزنید، درد نداره زیرا خدا نسبتمان را تغر داد و به بودن خودش هستیم. ای اسرائیل هرچه

زخم بزنی درد نداره هرچه جای خالی بود را خدا پر کرده! حال که مرا گم میکنید چون خودتان را گم

خواهید کرد و ما خودمان را در ورای بودن شما میابیم! زیرا نسبت ظالم در ازای ظلم به مظلوم است

که معنای بودن اسرائیل را میگیرد و اگر ما دیگر مظلوم نیستیم پس ظالمی نمیماند. اسرائیل بی معنا

و گمگشته ظلماتشدر تنهایی هایشان شده و مردم در پی نسبتشان با توحید خواهند گشت و همه ما

عین ربط و به بندگی خدا حاضریم ان شاء االله. این پیروزی بر جمهوری اسلامیه در وسعت کل منطقه،

مبارک باد جمهوری که اول در ایران بود با اخراج شاه و حال به وسعت منطقه است با اخراج اسرائیل.

منتظریم تا خدا پیش آمدهایش را برای جمع شدن اسرائیل در خاک منطقه برایمان به تفصیل و با نور

اهِرُ وَالْبَاطِنُ وَهُوَ بِكُلِّ شَيْءٍ لُ وَالآْخِرُ وَالظَّ ایمان حاصل کنند ان شاءاالله، فقط مانده ظاهر! زیرا «هُوَ الأْوََّ

عَلِيمٌ» ما جون گرفتیم با شکستن و دقیقا همانجایی که فکر میکنند پیروز شدند، میبازند. ما آزاد

شدیم و من بعد از حدود سی سال تازه میخوام زندگیم رو شروع کنم با خدا که زندگی کننده حقیقی

امٍ ثُمَّ اسْتَوَى ةِ أَيَّ مَاوَاتِ وَالأْرَْضَ فِي سِتَّ است و زندگی در بندگی خلاصه میشود. «هُوَ الَّذِي خَلَقَ السَّ

مَاءِ وَمَا يَعْرُجُ فِيهَا وَهُوَ مَعَكُمْ أَيْنَ عَلَى الْعَرْشِ يَعْلَمُ مَا يَلِجُ فِي الأْرَْضِ وَمَا يَخْرُجُ مِنْهَا وَمَا يَنْزِلُ مِنَ السَّ

هُ بِمَا تَعْمَلُونَ بَصِيرٌ.» ما پیروزی پیش از تصورمان داریم و این یعنی نه تنها عمرمان از مَا كُنْتُمْ وَاللَّ

دست نرفته بلکه بهتر از آنچه هر برترین میتوانست بدست آورد، خدا بهمان مرحمت میکنند. و اما



آمریکا نیز آماده فتح شدن توسط انقلاب اسلامی باشد که ما بیشتر از پیش میخواهیم بالحق حاضر

باشیم. مرگ بر آمریکا و اسرائیل که وعده دیدار نزدیک است و یاران مژده باد.
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